



Data Vision

Driven by intelligence.

rta.ae

Data Vision is the future of interactions between RTA and users, allowing them to use Apple Vision Pro to access an XR-enhanced trip planning companion for daily travel, holidays and city explorations from the comfort of their home. This extension-of-reality experience gives you access to RTA data and enhances your decision-making, improving your accessibility and engagement while using public transport, thus enriching your travel experience.

Features

- Vacation Planner: Lets you plan a vacation itinerary in Dubai based on the days, people and personal interests
- Day Travel Planner: Lets you select locations and plan your trip
- Explore Places: Get destination information and immersive views of Dubai's attractions in a spatial workspace
- Integrated 3D Maps: For real-time navigation
- AR Features: Visualise routes and transport options overlaid on the map
- High Interactivity: Gesture and voice

Know more about our innovations at GITEX 2024

Stand #H17 – A20, Hall 17, Dubai World Trade Centre.

14 - 18 October 2024



Spatial Trip Planner

Your XR-Enhanced Trip Planning Companion



 Look at the Map



GITEX
GLOBAL



من هنا ينطلق مستقبل التواصل بين هيئة الطرق والمواصلات والمستخدمين. يستطيع مستخدمو جهاز Apple Vision Pro الدخول إلى الواقع المعرّز أو الافتراضي أو المدمج، أو استخدام التطبيق الذي يساعدك على تنظيم رحلاتك اليومية على طريقة الواقع الافتراضي ورحلاتك في العجلة واستكشاف المدينة وأنت في بيتك. يقدّم الجهاز تجربة افتراضية بأسلوب واقعي يتيح لك الاطلاع على المعلومات التي توفّرها هيئة الطرق والمواصلات والتي تعرّز من كفاءة اتخاذ القرار. وتمنحك وسيلة سهلة لاستخدام المواصلات العامة والتفاعل معها لتستمتع بتجربة تنقل مميّزة.

المزايا

- مخطّط العطلات: يتيح لك التخطيط لمسار عطلتك في دبي وفقاً للأيام والأشخاص والاهتمامات
- مخطّط التنقل اليومي: يتيح لك تحديد المواقع والتخطيط لرحلتك
- استكشاف الأماكن: تعرّف إلى الوجهات وشاهد المناظر الخلّابة لمعالم دبي السياحية في مساحة افتراضية رحبة
- خرائط ثلاثية الأبعاد: للاتجاهات والطرق في الوقت الحقيقي
- مزايا الواقع المعرّز: تصوّر الطرق وخيارات التنقل على الخرائط
- نظام تفاعلي باستجابة سريعة: يعمل بالإيماءات والتوجيهات الصوتية

اكتشف المزيد عن ابتكاراتنا في جيتكس 2024
جناح رقم A20 - H17، صالة 17، مركز دبي التجاري العالمي.

من 14 حتى 18 أكتوبر 2024

نظام المعلومات المرئية الذكاء عنوان وجهتنا القادمة.

rta.ae